
Emlékeztető 

 

Az Egyesületi Elnökség 2008. június 11-én 14:00 órakor Budapesten V. Kossuth L. 
tér, 6-8. 
309. sz. tárgyalójában megtartott nyilvános üléséről. 

 

Jelen voltak: Dervarics Attila, Kovács András, Schachinger Tamás, Tóth Péterné, 
Balázs 
Péter, Orlay Imre, Kovács László, Kiss Kálmán helyett Horváth Zsolt, Nagy János, 
Szilágyi 
András, Hollósy Gábor, Rácz Géza, Rózsa Ferenc, Elnökségi tagok, továbbá Almási 
Sándor, 
Dr. Dán András, Günthner Attila állandó meghívottak. 

Kimentette magát: Dr. Vajda István, Rajnoha László, Bognár Alajos, Bartos Csaba, 
Horváth 
József, Pintér József, Turi Gábor 

Dervarics Attila köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy az ülés 
határozatképes. 

Nulladik napirendi pontként Kovács László bemutatta az Elnökség számára a MEE 
honlapjára felkerült „Legkevésbé az ELMŰ-vel elégedettek a fogyasztók” című MTI-
s hírt, amelyet a MEE honlap szerkesztője egy szomorú kislány képével 
aposztrofált. Ezt a képet jogosan kifogásolta az ELMŰ marketing menedzsere 
Kovács Lászlónak írt levelében, amely a MEE Titkárságára került továbbításra. 

Günthner Attila tájékoztatta az Elnökséget, hogy a levél beérkezése napján a 
fotó eltávolításra került, majd azt követően levélben elnézést kértünk az ELMŰ-
től az kellemetlenségért. 
Továbbá elmondta, hogy a honlap szerkesztőjével a júniusban lejáró szerződés nem 
kerül meghosszabbításra és a honlap szerkesztése megbízásos szerződés keretein 
belül a Lineart Kft. feladata lesz a jövőben. A szerződésben megfogalmazzuk és 
intézkedtünk a hírek objektív közléséről, amelyeket tartalmában a MEE semmilyen 
formában nem módosíthat, illetve szubjektív módon nem illusztrálhat. 

Dervarics Attila az Elnökség nevében elnézés kérését fejezte ki az ügyben és 
kérte, tájékoztassuk az ELMŰ-t arról, hogy a honlap szerkesztőjével szerződést 
bontottunk. 

 
Első napirendi pontként Kovács András összefoglalta az április 23-i ülésen 
elhatározottak 
helyzetét. A honlapon elhelyezett Etikai Szabályzat átdolgozott változatának 
egyesületi vitára 
bocsátandó változatához hozzászólás nem érkezett. Megtörtént az SZMSZ és a 
Díjszabályzat 
módosítása az előző ülésen elfogadottak szerint. 

 

Második napirendi pontként Kovács András ismertette a 84. KKGY határozataiból 
adódó feladatokat. Megállapította, hogy két választás közötti szokásos formális 
közgyűlést tartottunk, amelyen nem fogalmaztunk meg olyan feladatot, amellyel 
azonnal foglalkoznunk kell. 

 
Harmadik napirendi pontként Kovács András tájékoztatta az Elnökséget az 55. 
vándorgyűlés előkészítéséről. A plenáris ülés előadásai kissé módosultak az 
eddig ismertetettekhez képest. A plenáris ülés 1 órás kerekasztal 



beszélgetéséhez moderátort kell keresnünk, és erre a programra kell a médiákat 
toboroznunk. Továbbiakban elmondta, hogy jelenleg két panel előadásra van igény. 
A szállodafoglalás rendben van, a baráti találkozó helyszínére jelenleg két 
lehetőség van, amelyekről június végéig döntünk. A kulturális program 
választható: Orgona hangverseny vagy városnézés bórkóstolóval. 

Orlay Imre hozzászólásában elmondta, hogy Dr. Konrad Mussenbrock távozik az RWE 
csoporttól ezért mást kér fel az előadás megtartására. 

 



Negyedik napirendi pontként Balázs Péter szóban is megerősítette a Szakirodalmi 
Díjbizottság írásban előterjesztett probléma felvetését, miszerint az 
Elnökségtől megerősítést kérnek, 
hogy a díjbizottság a módosított Díjszabályzatban foglaltak betartása mellett 
továbbra is a 
szokott módon folytathassa a munkáját. 

21/2008 az Egyesületi Elnökség egyhangú szavazatával elfogadta, hogy a 
Szakirodalmi 
Díjbizottság az eddigi gyakorlata szerint folytathatja a munkáját. 

 

Ötödik napirendi pontként Dr. Dán András ismertette az Etikai Bizottsághoz a 
közelmúltban beérkező két panasz kivizsgálásának eredményét. 

1. A MEE 2007. évi díjak odaítélésével kapcsolatban beérkezett panasszal 
kapcsolatban 
elmondta, hogy az Etikai Bizottság megállapította az ügy kivizsgálásának 
Díjbizottsági illetékességét, így azt továbbította Balázs Péternek, a 
díjbizottság 
elnökének. 
2. A VTT-től érkezett, egy az Elektrotechnikában megjelent sajtóközleménnyel 
kapcsolatos etikai bejelentés vizsgálatát az Etikai Bizottság elvégezte. Dr. Dán 
András 
felolvasta a jegyzőkönyv tartalmát és a szükséges intézkedéseket, amelyről a 
bejelentőt írásban tájékoztatják. A jegyzőkönyv az Egyesület Titkárságán az 
előírásoknak megfelelően kerül megőrzésre. Mindezek után a jegyzőkönyvből 
kiemelte a következőket: „Meg kell azonban jegyeznünk, hogy feltételezzük és 
reméljük, hogy az Egyesületen belül működő jó emberi és szakmai kapcsolatok 
alapján a jelen bejelentéshez fogható súlyú problémákat ezentúl szervezeti, 
szakosztályi szinten baráti, szakmai egyeztetés formájában fogják az érintett 
felek 
elintézni.” 

 

Hatodik napirendi pontként Dr. Dán András ismertette az Egyesület írásban is 
előterjesztett, 
módosított Etikai szabályzatát, amelyhez. 

Kovács András megjegyezte, hogy a „2.4. Az Egyesület tisztségviselőinek többlet-
kötelezettségei” pontból a „Hivatali megbecsülés” megjegyzést törölni javasolja, 
mivel ez 
nem feltétlenül befolyásolja a MEE-ben vállalt tisztségének betöltését. 

22/2008 az Egyesületi Elnökség a fentiekben ismertetett módosítással, egyhangú 
szavazatával elfogadta az Egyesület új Etikai szabályzatát. 

 

Hetedik napirendi pontként Kovács András ismertette az Egyesületi Elnökség 2008. 
2. félévi 
munkatervének pontosítását. Tájékoztatta az Elnökséget, hogy a VET és a VTT 
elnökével aznap 
délelőtt folytatott megbeszélés szerint a MEE a két származtatott jogi 
személyiségű 
társasággal külön megállapodást fog kötni. Ennek a megállapodásnak a tervezetét 
az Elnökség 
a soron következő szeptember 9-i ülésén fogja tárgyalni. 

Almási Sándor megjegyezte, hogy az önálló jogi személyiségű társaságok 



rendelkeznek saját 
Ellenőrző Bizottsággal. Ennek megfelelően a MEE EB ellenőrizze-e őket? 

Dervarics Attila véleménye szerint ezt is a megállapodásban kell rögzíteni. 

Kovács András hozzátette, hogy mielőtt az Elnökség elé visszük a tervezetet, 
elküldjük a 
VTT, VET, GB és EB-nek, hogy véleményüket kifejthessék. 

23/2008 az Egyesületi Elnökség a fentiekben ismertetett Egyesületi Elnökség 
2008. II. félévi 
munkatervének módosítását 12 igen szavazatával 1 tartózkodás mellet elfogadta. 

 

Nyolcadik napirendi pontként Günthner Attila vezette elő a 2008. évi Magyar 
Elektrotechnikai Egyesületért díjra való jelölteket az előző Elnökségi ülés 
határozata szerint. 
A díjazottat a következő cégek vezetői közül kell választani: DÉMÁSZ, MAVIR, 
ELMŰ, 
ÉMÁSZ, TITÁSZ, MVM. Az Elnökség hosszas vita után megfogalmazta, hogy a díjat 
személynek adjuk a cégcsoportján keresztül nyújtott tartós szakmai, anyagi 
támogatásáért. 



24/2008 az Egyesületi Elnökség 10 igen, 1 nem és 2 tartózkodás mellett a fentiek 
figyelembevétele mellett az RWE csoport elnökének, Emmerich Endresznek ítélte a 
díjat. 

 

Kilencedik napirendi pontként Günthner Attila ismertette a Pártoló tagsági 
szerződések és 
egyéb szerződések megkötésének jogosultságára vonatkozó előterjesztést. Az 
írásban előterjesztettek 
figyelembevételével az Egyesületi szerződések aláírási jogosultságra vonatkozó 
javaslat a következő: 

„A MEE szervezetei (területi, üzemi szervezetek, szakosztályok és FISZT) által 
kötött 
szerződések helybeni aláírására jogosult az adott szervezet elnöke vagy titkára, 
de minden 
szerződést egy képviseleti joggal rendelkező MEE tisztségviselőnek is alá kell 
írnia (elnök, 
vagy főtitkár, vagy irodavezető).” 

Kovács András hozzátette, hogy jelenleg az SZMSZ képviseleti és aláírási rendje 
nem 
megfelelő. A határozathozatal után elkészíthető a módosítás. 

25/2008 az Egyesületi Elnökség egyhangú szavazatával elfogadta a fentiekben 
ismertetett 
aláírási rendet. 

A Pártoló tagsági szerződések megkötésének jogosultságáról az Elnökség úgy 
döntött, hogy az írásban 
megfogalmazott és előterjesztett javaslatra kör e-mail formájában fog szavazni. 

 

Egyebek: 

Dervarics Attila tájékoztatta az Elnökséget, hogy a Nemzetközi Kapcsolatok 
képviseletére 
felkérte Dr. Kádár Pétert, aki a felkérést elfogadta. 

26/2008 az Egyesületi Elnökség egyhangú szavazatával elfogadta Kádár Péter 
kinevezését. 

Günthner Attila beszámolt az elmúlt hónapban megrendezésre került, 6 helyszínen 
lebonyolított, a MEE központ (és 5 területi szervezete) által szervezett, a SIEL 
Inczédy és 
Társa Kft és BMF előadói által megtartott 3. Tervezői nap(ok) sikereiről. 
Összesen 427 
érdeklődő vett részt a rendezvényeken. 

Kovács András tájékoztatta az Elnökséget a soron következő MTESZ vezetőségi 
választásokról, amely során Elnököt, Alelnököt, EB Elnököt, és 2 EB tagot 
választanak. A 
jelöléseket június 16-ig kell elküldeni a MEE Titkárságra. 

Kovács András tájékoztatta az Elnökséget a 2009-ben megrendezésre kerülő CIGR és 
CIGRE 
nemzetközi konferenciákon való MEE szerepvállalásról. 

Tóth Péterné bemutatta a Magyar Elektrotechnikai Egyesületért díj két elkészült 
makettjét. Az 
Egyesületi Elnökség a háromszög formájú makett mellet voksolt, így az kerül 



megvalósításra. 

 

Budapest, 2008. június 27. 

 

Összeállította: Jóváhagyta: 

Günthner Attila Kovács András 
irodavezető főtitkár 

 




